

Sidec meterai lima MoU di Taipei

# Perkukuh bidang teknologi, inovasi

Oleh SUHAILA SHAHRUL ANNUAR

**SHAH ALAM** - Perbadanan Teknologi Maklumat dan Ekonomi Digital Selangor (Sidec) menandatangani lima memorandum persefahaman (MoU) dalam Sidang Kemuncak dan Ekspo Bandar Pintar di Taipei, Taiwan.

EXCO Pelaburan Ng Sze Han berkata kerjasama bidang inovasi dan teknologi mencakupi pengangkutan, penyelidikan dan pembangunan bandar pintar serta pendidikan kecerdasan buatan (AI).

Katanya, Sidec juga bekerjasama dengan Jabatan Teknologi Maklumat Kerajaan Bandar Raya Taipei bagi menubuhkan Makmal Mobiliti Selangor bagi merevolusi sistem pengang-

kutan di Selangor.

"Sidec turut menandatangani MoU dengan Persatuan Komputer Taipei bagi merangsang inovasi antara Selangor dan Taipei bagi menyokong pertumbuhan syarikat baharu dalam pasaran," katanya.



Kerjasama dengan Institut Industri Maklumat pula dimeterai untuk penyelidikan, pembangunan dan projek rintis teknologi bandar pintar serta sektor alam sekitar, sosial dan amalan tadbir urus.

Sze Han memberitahu MoU lain melibatkan Sekolah Digital Selangor dengan Akademi AI Taiwan dan Makmal AI Taiwan bagi menyediakan pendidikan AI kepada lepasan universiti.

Beliau menambah 10 syarikat pemula dari Selangor yang dibimbing Sidec turut menyertai ekspo berkenaan sebagai pendedahan untuk meneroka peluang peniagaan dalam pengurusan itu.

Sebelum ini, Dato' Menteri Besar Dato' Seri Amirudin Shari berkata Selangor mahu merebut peluang dalam teknologi baharu yang giat berkembang di seluruh dunia termasuk industri AI.

Justeru, peruntukan RM2 juta disediakan Kerajaan Negeri bagi memantapkan pembangunan dron menerusi pembinaan industri peranti keras (hardware).

Selain itu, RM1 juta diperuntuk dalam belanjawan tahun ini bagi menubuhkan Pusat AI Selangor bagi mengukuhkan lagi sistem perkhidmatan pentadbiran negeri.

## Tidak lanjut tempoh daftar Padu

**SHAH ALAM** - Tiada cadangan untuk melanjutkan tempoh mengemas kini maklumat dalam sistem Pangkalan Data Utama (Padu) yang berakhir pada 31 Mac, kata Menteri Ekonomi Rafizi Ramli.

Beliau memberitahu lanjutan masa tidak boleh dilakukan bagi mematuhi jadual pelaksanaan penstrukturan semula subsidi pukal kepada subsidi bersasar yang akan dibuat kerajaan.

Katanya lagi, Kelewatan mengadakan subsidi bersasar mengakibatkan kerajaan menanggung sekurang-kurangnya RM2 billion untuk subsidi petrol yang diberi secara pukal.

"Sedangkan jika diagih kepada keluarga memerlukan, ramai yang mendapat manfaat," katanya dalam sesi townhall di Pusat Konvensyen Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) di sini pada 23 Mac.

Dalam sidang Dewan Rakyat pada 26 Mac, Rafizi menjelaskan Padu mematuhi ciri keselamatan dan menepati piawaian antarabangsa, malah dua juta cubaan untuk menembusi sistem itu dipatahkan.

Beliau menambah pembangunan sistem berkenaan diketuai Jabatan Digital Negara yang bekerjasama rapat dengan pelbagai agensi yang menguruskan keselamatan siber.

ADVERTISEMENT

Rioooh Raya Bazaar GM Klang

# Tawar jongsong emas lebih RM10,000

**KLANG** - GM Klang mencipta lebih kemeriahan menjelang Aidilfitri tahun ini dengan menganjurkan 'Rioooh Raya Bazaar 2024' yang menawarkan jongsong emas bernilai lebih RM10,000.

Bazar ini menampilkan lebih 40 reruai dengan pelbagai jualan produk raya seperti pakaian untuk seisi keluarga, koleksi tudung, biskut dan kuih raya, barangan dekorasi/kelengkapan rumah, pewangi dan pelbagai lagi.

Bertempat di tingkat bawah GM Klang, bazar ini bermula pada 21 Mac hingga 9 April dan beroperasi dari jam 10 pagi hingga 8 malam.

Bagi menyertai 'Rioooh Raya Bazaar 2024', pelanggan perlu berbelanja sebanyak RM200 ke atas di mana-mana reruai di bazar ini dengan menunjukkan resit pembelian, kemudian muat turun aplikasi Komuniti Bisnes GM Klang untuk layak memilih kunci bertuah bagi membuka peti mengandungi jongsong-

jongsong emas yang ditawarkan.

Sesi pemilihan kunci bertuah bagi membuka peti mengandungi jongsong emas itu akan dilakukan pada setiap Sabtu iaitu pada 23 dan 30 Mac serta 6 April di kaunter tingkat bawah Blok A, GM Klang, bermula jam 2 petang hingga 5 petang.

Pengurus Kanan Komunikasi Jenama GM Klang Norsuhaida Othman berkata bazar ini ibarat jalan pintas pelanggan untuk terus membeli barangan keperluan hari raya di satu ruang khas yang disediakan tanpa perlu berjalan di segenap ruang kompleks.

"Rata-rata peserta reruai ini adalah pemborong-pemborong kami sendiri di mana mereka telah menapis produk-produk keperluan raya yang bersesuaian atau yang setara di pasaran untuk dijual dengan harga yang lebih istimewa," katanya.

Sebarang pertanyaan lanjut hubungi Nurul Syazana di talian 012-339 8961 atau email nsyazana@gmklang.com



**GM KLANG**

**BELANJA & MENANG EMAS**

REBUT PELUANG MENENANGI JONGKONG EMAS 999.9 BERNILAI LEBIH RM10,000

- 1 Belanja minimum RM200 (di mana mana booth Rioooh Raya Bazaar)
- 2 Muat turun aplikasi Komuniti Bisnes GMKlang
- 3 Pilih kunci bertuah anda untuk membuka peti emas

Imbas dan muat turun

Cabutan Bermula Setiap Sabtu, Jam 2 Petang Di Lokasi Rioooh Raya Bazaar

Rioooh Raya Bazaar 2024